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הזמן. לאורך  קרה  החטופים  של  השחרור  תהליך  הרוח,  קוצר  למרות  איתם:  אפי  במיל'  תא"ל 

יחזרו כעת עוד עשרה, ויישארו עוד עשרה שיהיה צריך להפעיל שילוב של לחץ, עקשנות והכרעה

ברורה של חמאס כדי לשחררם. בשלב מסוים הם ירצו בשל הקושי להגר, שומעים כבר קולות

כאלה, וההנהגה תרצה לצאת. אם לא, נחסל גם את ההנהגה.

הישגים מביאים  היינו  לא  אחדים,  שלוחצים  כמו  שנה,  לפני  המלחמה  את  גומרים  היינו  אם 

בסוריה, איראן ומול חיזבאללה. המלחמה הזאת היא מכלול. אם היינו מסיימים בעזה בכניעה, אז

בסופו של דבר כל המערכה הייתה מושפעת מזה. הדיבור כאילו אפשר לסיים את המלחמה בעזה

ולאפשר לארגון טרור עצום להישאר שם, ולהראות לעולם הערבי ולאויבינו שישראל נכנעת מול

מתקפה רצחנית וחטופים – לא יצלח.
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